

Hon. Mr. Benson gave notice of an enquiry for Tuesday next "whether it is the intention of the Government to impose tonnage dues upon American vessels coming into our ports corresponding with those which by the American laws are now imposed upon British vessels going into American ports.

Also whether it is the intention of the Government to introduce during the present session a Bill to make uniform the system of Registry for vessels throughout the Dominion, and whether it is the intention to adopt the system and provision of the British Merchant Shipping Act in relation thereto.

The House adjourned at five o'clock, until Monday next at three o'clock p.m.

L'honorable M. Benson donne avis qu'il demandera mardi prochain au Gouvernement s'il a l'intention d'imposer aux navires américains qui entrent dans nos ports des droits de tonnage correspondant à ceux que les lois américaines imposent aux navires britanniques qui entrent dans les ports américains.

Il demandera également au Gouvernement s'il a l'intention de présenter durant cette session un Bill visant à uniformiser dans toute la Puissance le système d'inscription des navires et s'il entend adopter le régime et les dispositions de la Loi de la marine marchande britannique à cet égard.

Le Sénat s'ajourne à cinq heures de l'après-midi jusqu'au lundi suivant, à trois heures de l'après-midi.
